
PROTOKÓŁ NR XXII 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ 

Z DNIA 15.12.2020 r.  

 

W posiedzeniu wspólnym komisji stałych udział wzięło 15 radnych. 

Na protokolanta posiedzenia wybrano Justynę Gapską  

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na XXIX sesję RM zaplanowaną na 

dzień  18.12.2020 r.  

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku obrad): 

1. uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2020 r.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Skarbnik Alina Kowalska. Radni nie zgłosili uwag do 

w/w projektu. 

2. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

lata 2020-2024. Projekt uchwały zreferowała Pani Skarbnik Alina Kowalska. Radni nie 

zgłosili uwag do w/w projektu. 

3. Uchwała w sprawie  ustalenia wykazu wydatków niewygasających wraz z upływem 

roku budżetowego 2020 oraz ustalenie planu finansowego tych wydatków. Projekt 

uchwały zreferowała Pani Skarbnik Alina Kowalska. Radni nie zgłosili uwag do w/w 

projektu. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na rok 2021r. Projekt 

uchwały zreferowała Pani Skarbnik Alina Kowalska. Radna Alicja Żaguń zwróciła się 

z pytaniem na co są przeznaczane pieniądze na wydatki bieżące. Pani Skarbnik Alina 

Kowalska wyjaśniła jakie wydatki mogą w tej kategorii wystąpić. Pani Radna Alicja 

Żaguń zapytała jeszcze jakie kategorie wydatków zostały ujęte w części Promocja 

Gminy. Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG i Pani 

Burmistrz Teresa Substyk. 

5. Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 

2021-2024. Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Z-ca Burmistrza 

MiG. Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na 

prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. Projekt uchwały zreferowała Pani Sekretarz 



Magadlena Rudna-Plewa. Pan Radny Tomasz Pacek zwrócił się z pytaniem ile osób 

rocznie korzysta z tego punktu rejestracji. Pani Sekretarz przekazała, że  w tej chwili 

nie posiada takich informacji, ale je przygotuje i przedstawi wszystkim Radnym. Pan 

Adam Michalak stwierdził, że należałoby zastanowić się nad zmniejszenie liczby 

pracowników w punkcie wraz z ograniczeniem godzin i dni urzędowania tego punktu 

rejestracji, w celu ograniczenia kosztów jego utrzymania. Jednak po uzyskaniu 

informacji telefonicznej od pracownika punktu o orientacyjnej duże liczbie 

obsługiwanych mieszkańców miasta wszyscy Radni przyznali, że punkt rejestracji  

w Solcu Kujawskim powinien działać na dotychczasowych zasadach. 

7. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Solec Kujawski. Projekt 

uchwały zreferowała Pan Cezary Balla Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta. Pan 

Radny Andrzej Bombka zwrócił się z pytaniem czy niekorzystniej byłoby dla miasta 

wybudować własna oczyszczalnie ścieków. Pani Burmistrz Teresa Substyk wyjaśniła, 

że były sporządzane takie wyceny i symulację, jest zarezerwowany teren pod taką 

budowę, jednak w chwili obecnej miasta na to nie stać. Pan Radny Tomasz Pacek 

zapytał kto jest największym dostawca ścieków w mieście i czy z nim nie można podjąć 

rozmów o budowie oczyszczalni. Na pytania odpowiada Prezes ZGK  

w Solcu Kujawskim Pan Sebastian Wrycza, wyjaśniają kto jest głównym dostawcą 

ścieków oraz przybliżył orientacyjne koszty budowy oczyszczalni. 

8. Na końcu Pani Burmistrz Teresa Substyk przedstawia propozycję jednej z firm 

zainteresowanych zakupem od Gminy działki na osiedlu Toruński w celu wybudowania 

tam stacji benzynowej. Następnie Pani Burmistrz  poinformowała  radnych, że w 

strategii naszego województwa zostały ujęta ważne dla Solca Kujawskiego inwestycje 

takie jak: Platforma Mulitimodalna-Węzeł Bydgoszcz, mosta na Wiśle, bocznica dla 

platformy  oraz linia kolejowa port lotniczy-Trzciniec-Solec Kujawski.  

Posiedzenie zakończono o godz.17:45 

Protokolant posiedzenia: 

/-/ Justyna Gapska 


